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Nazýváme to energetickým mixem, ale to je špatně. Ve skutečnosti naplno využíváme 

nukleární energii a část elektřiny z vodních továren (kolem 14%) a méně než 1% obnovitelné 

energie. Obnovení nukleární energie postupuje zejména s Evropským tlakovodním reaktorem 

(EPR) ve Flamanville a již zítra možná s tím v Rýnském údolí. Výsledkem je, že jsme velmi 

pozadu, nemáme průmyslovou branži větrné energie tak jako tu se sluneční energií. Pokud 

bychom požádali EDF, aby podpořili branži obnovitelné energie, odpověděli by, že nemůžou 

financovat jak své EPR, tak konkurenci. Rovnice tedy nelze vyřešit. To tedy vysvětluje tu 

volbu, která zabila, naschvál používám toto slovo, fotoelektrickou branži takovou, jakou jsme 

vytvořili minulý měsíc tím, že jsme změnili pravidla hry škrtnutím nákupní ceny u projektů 

s více než 1000 kW a přehledem na základě výrobního materiálu. Od této politiky je třeba 

upustit, pokud si nemyslíme, že ve Francii neexistuje názor veřejnosti, demokracie a lidé se 

slepě následují. O tom život není!  
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